
  

  

 
ACTA CONSELL MUNICIPAL DE CULTURA 

CAN RIERA 
28 de novembre de 2023 

      
 
Reunits a Can Riera a les 18.00 h els assistents que figuren a l’acta, es reuneix 
el Consell Municipal de Cultura. 
 
Assistents: 
 
Xavier MAristany, Bandabòlit 

Carme Cantarell, Aula Extensió 

Universitària 

Enric Monreal i Gina Aixelà, Grup 

Astronomia 

Gloria i Mercè, Coral de la Virreina 

Gemma Abellan, Festa dels Racons 
Nou Pins, Ester Guardiola 
 
S'excusa; 
Llorenç Blasi

 
Ordre del Dia 

1. Aprovació de l’acta de la última sessió. 

2. Vicepresidència Consell 

3. Representants del Consell de Cultura al Consell d’Igualtat. 

4. Presentació despesa realitzada Regidoria de Cultura l’any 2023. 

5. Precs i preguntes 

 
Inici del CMC a les 18.07 h 
 
1.- Aprovació de l’acta del consell anterior. 

 
Es dona per aprovada l’acta de la sessió anterior. 

 
2. - Vicepresidència Consell. Es trasllada a l’últim punt ja que la persona que s’ha 
presentat voluntària ha comunicat que per problemes en el transport públic arriba 
tard. 
 
3.- Representants del Consell de Cultura al Consell d’Igualtat. 

Dels assistents no surt cap persona voluntària. 

Es traslladarà als responsables de participació i d’igualtat que en els membres  

del CMC no es veu clar que hi hagi d’haver un representant específic de cada 

consell sinó que la igualtat hauria de formar part de tots els consells municipals i 

activitats promogudes des de l’Ajuntament i les entitats. 



  

  

Enric Monreal no veu clar la funció del representant del CMC al CM d’Igualtat. 

 

Presentació del pressupost 2023 i comparativa 2024. 

 

Ester Guardiola i Xavier Maristany demanen si hi ha previsió d’inversions a la 

Sala Albéniz (butaques,...) 

S’exposa que la inversió en equipaments culturals de cara el 2024 és la 2a fase 

de Can Riera.  

 

Es demana poder treballar els usos de Can Riera en el proper Consell de Cultura 

del mes de febrer 2024. 

 

Reclamen la renovació de les butaques de la sala. 

 

Es reprèn el segon punt de l’ordre del dia amb l’arribada de Mar Casas. 

Mar Casas serà la vicepresidenta del CMC en cas que la Presidència del CMC 

no hi sigui. 

Gemma demana amb què s’ha augmentat el pressupost de cultura, referent a 

què. 

Mar Casas accepta el càrrec de vicepresidència. I presenta una mica la seva 

trajectòria vinculada amb les entitats i el món de la cultura. 

 

Glòria de la coral de la Virreina demana que es tingui en compte el Cor de Veus 

de la Virreina. 

 

Gemma Liñan diu que per Nadal van a fer el concert a la residència, i s’intenta 

que en dates assenyalades tinguin activitat. 

Es demana que enviïn la informació de les activitats amb suficient antelació. Data 

límit 15 de cada 2 mesos. 

Ester Guardiola comenta que el disseny li agrada molt però que al anar per temes 

és complicat trobar l’activitat, no és veu bé les dates i no és clar. 

Les activitats posterior a la publicació de l’agenda de paper. 



  

  

Comenta que al c. Doctor Fàbregas moltes vegades no arriba, ni l’agenda ni la 

revista. 

S’exposa que s’està posant en marxa el WhatsApp nou, que facilitarà l’arribada 

d’informació diària. S’havia de posar en marxa avui i s’espera posar en marxa el 

mes de desembre. 

 

Mar demana recuperar la proposta de calendari compartit per veure la previsió 

d’activitats. 

 

Gemma Abellan comenta que l’any passat es va posar un stand a la Fira de 

Nadal per donar a conèixer les entitats del municipi, per si hi ha interès de 

demanar un stand per aquest any. 

 

Es proposa fer una crida a les entitats per si poden participar a la Fira de Nadal, 

mirar si des de l’Acist s’ha enviat a totes les entitats. 

Cristina demana si hi ha voluntaris per participar a la Cavalcada. 

 

Xavier Maristany demana quins usos culturals s’han previst per la licitació del bar 

del casal, s’ha inclòs usos culturals i no es coneixen. 

 

Enric Monreal demana que es farà quan hi hagi el CAP nou què si farà? havia 

estat una espai expositiu. 

Enric Monreal comenta que en el seu moment es va intentar tirar endavant un 

hotel d’entitats. 

Carme Cantarell comenta que el problema es el manteniment dels equipaments 

culturals. 

 

S’aixeca la sessió a les 19.17h 

 

 

 


